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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 06 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Pedagógus-továbbképzési Tanács delegáció 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy megemelkedett a Pedagógus-továbbképzési 

Tanácsba (PPT) delegálható hallgatók száma. Szeretné, ha ide Lőrincz Péter, EHÖK 

tanárképzési referenst delegálnák. Hozzáteszi, hogy azon karok vannak delegálva, akik 

érintettek a tanárképzésben, kiegészül a Berzsenyi Dániel Pedagógusképző Központtal 

(BDPK). Jeges Viktor kérdezi, hogy a BDPK-tól oktatói delegált a PPT-ben. Varga Réka 

válasza, hogy van. Jeges Viktor úgy látja jónak, ha a BDPK-tól van egy oktatói és egy hallgatói 

delegált is.  

Árva Lúcia 18 óra 9 perckor megérkezik az ülésre. 

Varga Réka kéri az elnökség tagjait, hogy adják le szavazataikat a Pedagógus-továbbképzési 

Tanácsba delegált személyről Lőrincz Péterről.  

Az elnökség Lőrincz Pétert, 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodási szavazattal delegálja a Pedagógus-

továbbképzési Tanácsba.  

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy megkapták a HÖOK vezetőképző 

meghívóját, ami március 31-én veszi kezdetét és április 3-ig tart.  

Gólyatáborok szervezési bizottsága 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy alakult egy EHÖK főszervezői stáb, ami egy 

olyan bizottság lesz, ami hetente vagy kéthetente össze fog ülni. Kéri az elnökség tagjait, hogy 

ebbe a bizottságba két-két személyt delegáljanak. Varga Réka tájékoztatja, hogy minden 

további információt Pásztor Csaba fog küldeni, kéri, hogy az általa megadott időpontokra 

minden kar jelezzen vissza, hogy melyik lenne számukra megfelelő.  

A szervezés első lépései miatt Bognár Fanni megkér mindenkit, hogy jelezzék számukra, hogy 

mely táborterületeket preferálják az érintett karok, ha nincs konkrét terület, akkor a 

legfontosabb igényeiket mondják el. A résztvevők elmondják igényeieket. 

Árva Lúcia 18 óra 28 perckor elhagyja az ülést.  
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Bírálói díjazások 

Varga Réka elmondja, hogy felmerült az igény, hogy karonként hatszáz forinttól többet 

kapjanak a szociális támogatás kérvények bírálói. Hozzáteszi, hogy korábbi üléseken is 

felmerült ez az igény, és akkor abban egyeztek meg, hogy ezt nem támogatják, mert egységesen 

kezelik a bíráló pénzeket, azonos munkáért, azonos összegeket javasolnak kifizetésre. 

Hozzáteszi továbbá, hogy egy jutalmazási rendszer is kialakult ezzel kapcsolatban, hogy a 

kiemelkedő munkát végző bírálók is honorálva legyenek. Deák Dalma elmondja, hogy ezek a 

jegyzőkönyvek félévvel később szoktak elkészülni, nem biztos, hogy ki tudják már fizetni 

ezeket a hallgatókat. Diczkó Dalma kiegészíti, hogy lennének olyan bírálók, akik nem kapják 

meg az összeget, mert az utolsó fél évük, ezért utána már nem juttatásképes hallgatók. Erre a 

kérdésre rácsatlakozik Dióssy Anna Laura és Horváth Sára Tekla is. Kis Zsanett felveti 

annak kérdését, hogy a kollégiumi, hasonló kérvényeket bíráló hallgatók milyen módon 

tudnának hasonló honorációban részesülni.  

Varga Réka és Bognár Fanni elmondják, hogy a végző bírálók problémájára megoldást 

jelenthet az ő ellenőrzésük előre vétele és az ő jutalmaikról való korábbi döntéshozatal. Varga 

Réka a kollégiumi bérezésekkel kapcsolatban pedig kifejti, hogy alapvetően ez a kérdéskör 

felveti egy általános szociális helyzetfelmérő létrehozásának kérdését, de ezzel kapcsolatban 

Zsanettel további egyeztetéseket javasol.  

Ezek után Varga Réka ismerteti, hogy milyen lehetőségei lennének a karoknak a jutalmak 

finanszírozására, átkönyvelés, vagy eleve EHÖK ISZTK keretből történő fizetés. A képviselők 

az utóbbit részesítik előnyben. 

2. Egyebek 

Jeges Viktor elmondja, hogy korábban jelezte azt a problémát, hogy a háborús helyzet miatt, 

a bankrendszerről lekapcsolt orosz hallgatóktól több visszajelzés is érkezett feléjük, hogy 

korábbi bankszámláik használhatatlanok, ösztöndíjaikat hogyan kérhetnék át másik másik 

számlára. Varga Réka elmondja, hogy ezzel kapcsolatban a potenciálisan érintett hallgatókkal 

már megtörtént a kapcsolatfelvétel és tájékoztatták őket lehetőségeikről. Deák Dalma 

Annamária kérdezi, hogy ezeket a hallgatókat rendkívüli szociális támogatással lehet 

támogatni. Varga Réka válasza, hogy igen és a SZÖB ülés alapján egy egységes 

kommunikáció megy ki majd erről, a háború által érintett hallgatók számára.  
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Varga Réka 19 óra 4 perckor lezárja az ülést.  
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